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                Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora otvara Aktualni sat, u
   kojem vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti obavijesti i davati
   prijedloge predsjedniku Gradskog vijeća, gradonačelniku, zamjenicima
   gradonačelnika, pročelnicima i upravnim odjelima Grada Samobora, a
   vezano za izvršavanje poslova i zadataka iz samoupravnog djelokruga
   Grada.
   Boris Makarun (HDZ): - Prvo pitanje - kakvo je stanje s izgradnjom
   uređaja za pročišćavanje otpadnih voda, jer s 1. veljače ističe
   lokacijska dozvola? Zašto nije podnesen zahtjev za ovjeru glavnog
   projekta ili građevinske dozvole? Na ovo pitanje molim pisani odgovor.
   Drugo pitanje - da li je točno da je Državna geodetska uprava ponudila
   Gradu Samoboru nastavak nove katastarske izmjere koja je trebala biti
   nastavljena na području k.o. Rakovica? Ako je to točno, kada možemo
   očekivati početak izmjere i zašto u prijedlogu proračuna za 2012.
   godinu nisu predviđena sredstva za tu namjenu?
   Anica Vraneković (HDZ): - Imam pitanje u svezi Gmajne u Maloj
   Rakovici. Drugostupanjska presuda, po podacima, donesena je u korist
   Grada. E, sada mene interesira što je sada s Gmajnom i što će biti
   dalje? U prijedlogu ovog proračuna stoji da će se Gmajna prodati. Moje
   pitanje glasi da li će biti ponovno to bez znanja i pitanja stanovnika
   Male Rakovice, na čijoj katastarskoj općini Gmajna stvarno je i čija
   stvarno je u stvarnosti od nekad, a o tome postoje dokazi. Da li će se
   napraviti isto kao što se napravilo s djelom zemljišta Rupice,
   jednostranom odlukom samo uzeti i pripojiti Gradu, onda prodati bilo
   kome za bilo kakvu namjeru da se pokrpa neka rupa u proračunu, a
   Rakovica će ponovno ostati bez dijela svog teritorija. Vjerojatno će u
   nekakvo dogledno vrijeme tabla s natpisom Mala Rakovica doći i do
   polovice ulice koja ide prema pješčaniku. Bog zna kakvi objekti, jer
   investitor koji kupi Gmajnu neće vjerojatno raditi niti dječje
   igralište, niti park, nego se pretpostavlja da će vjerojatno biti
   stambeni objekti na ulazu u samo selo. Budući da je to ponovno tako
   jedna situacija u kojoj bi se mogla dogoditi ista stvar kao što se
   dogodilo i s Rupicom, ne znam da li će se građani, odnosno mještani
   Rakovice, Rakovčani, složiti ponovno s takvim postupkom Grada.
   Moje drugo pitanje odnosi se na tržnicu. Vijećnica Mardešić dobila je
   pisani odgovor da sredstava za obnovu tržnice nema, ali nije se ništa
   do sada poduzelo po pitanju čistoće. Vjerojatno ne bi trebala velika
   sredstva da se konačno očiste zidovi, vrata i da se oko tržnice
   napravi malo više reda i da izgleda malo pristojnije.
   Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je pristigao
   vijećnik Ivan Vlainić pa su sada nazočna 22 vijećnika.
   Andrija Noršić (SDP): - Imam dva pitanja koja bih postavio nadležnim
   gradskim službama. Prvo, kada se planira postavljanje autobusne
   nadstrešnice u Ul. Tina Ujevića za građane koji putuju tom autobusnom
   linijom? Moje mišljenje da je postavljanje ove autobusne nadstrešnice
   iznimno važno zbog sve lošijih vremenskih uvjeta.
   Drugo pitanje - kada se planira postavljanje traka za usporavanje
   prometa u ulicama Giznik i Ise Velikanovića? Također mislim da je to
   nužno zbog samog oblika ceste koja je ravna i zbog veće sigurnosti i
   samih pješaka.
   Predsjednik Gradskog vijeća Željko Žarko: - Zamolio bih stručne službe
   da odgovore na postavljena pitanja.
   Gradonačelnik Krešo Beljak: - Odgovor na pitanje uvaženog vijećnika
   Makaruna u vezi daljnje izmjere u k.o. Rakovica. Dakle, radi se o tome
   da u ovom trenutku, naravno, da se planira nastavak izmjere i moramo
   vidjeti što će donijeti početak sljedeće godine i kakva će biti
   situacija u proračunu i onda ćemo nastaviti s time. Dakle, radi se
   samo o usporavanju dinamike, ali plan ostaje, jer treba taj posao
   napraviti do kraja.
   Vijećnici Vraneković, Gmajna u Rakovici. Zamolit ću vijećnicu
   Vraneković da ona da prijedlog što bi mi trebali napraviti s tom
   Gmajnom i kako bi to trebalo izgledati u budućnosti pa ćemo onda taj
   prijedlog razmotriti i na Gradskom vijeću. Vi dajte prijedlog. Ono što
   smo mi razgovarali, da bi trebalo svakako napraviti plan koji smo
   započeli, a taj će plan o tome kako bi to trebalo sve skupa izgledati
   biti, naravno, na ovom Vijeću pa ćete imati prilike, ali nema nikakvog
   razloga da i vi ne date svoj prijedlog i nitko vam neće oduzimati
   ništa. Uostalom, ja se nadam da je Mala Rakovica još uvijek dio
   Samobora i da su te granice, a postavljamo sada pitanja kao da netko
   nekome nešto krade pa mislim da je to apsolutno deplasirana teza.
   Što se tiče tržnice, tu ćemo zamoliti Komunalac da poradi malo na
   čistoći i tu se slažem s vama da je potrebno to održavati na jednoj
   većoj razini nego je to sada slučaj.
   Odgovor vijećniku Noršiću. Autobusne nadstrešnice na području Grada
   Samobora imaju svoju isto dinamiku izgradnje i nadam se da će uskoro
   doći na red i nadstrešnica u Ul. T. Ujevića. Trake za usporavanje
   prometa u ulicama Giznik i Ise Velikanovića, to ćemo zamoliti
   pročelnika Župančića i njegov odjel da poradi na tome i da se pokuša
   taj vid usporavanja prometa ili reguliranje prometa uvesti u
   spomenutim ulicama.
   Anica Vraneković: - Da, Rakovica je dio Samobora, međutim svaki MO i
   svako selo ima svoje granice. Granica Rakovice se malo po malo
   mijenja, Rakovčani nisu s time zadovoljni, a ja nisam sada u situaciji
   da dajem prijedloge. Prijedloge moraju dati oni koji su za to
   izabrani. Ja sam isto tako na izborima izabrana od ljudi da branim
   interese ljudi koji su me birali, a kada budem gradonačelnik onda ću
   dati svoj prijedlog.
   Gradonačelnik Krešo Beljak: - Ja vam želim puno sreće na izborima za
   gradonačelnicu. Ja bih vama sada mogao dugo pričati o tome kako se
   razvijaju gradovi i koja je dinamika razvoja određenih gradova pa ću
   povući paralelu s razvojem grada Zagreba. Prije stotinjak godina su
   Kustošija, Trnje, Ljubljanica, Horvati, Jarun, Dubrava i cijeli niz
   današnjih kvartova grada Zagreba bila sela, to je jednostavno tako.
   Samobor se širi, htjeli ili ne htjeli. Mala Rakovica nikako više nije
   selo i nema obilježja sela, a vi sami znate dobro koliko tamo ima
   stočnog fonda, koliko ima svinja, koliko ima kokoši itd., itd., pa
   onda usporedite to i probajte staviti analizu koliko je danas uopće
   Mala Rakovica selo. To nije, naravno, samo Mala Rakovica, nego sva
   okolna naselja. Grad Samobor ima svoju dinamiku razvoja koja je
   usporena zbog toga jer je Hrvatska općenito u lošoj demografskoj
   situaciji pa nema stanovništva i ne doseljavaju se ljudi onim tempom
   kojim bi to trebao biti slučaj. No, u budućnosti će svakako i Mala i
   Velika Rakovica i Kladje biti dio grada, kao što su danas primjerice
   Sv. Helena, koja je na popisu iz 1931. još uvijek bila pisana kao
   zasebno naselje, a danas to više nije, kao Bistrac, kao Lug, kao
   Vrhovčak, Gradišće, itd., itd., tako da mi tu ne možemo jednostavno
   ništa nego poštivati tempo razvoja grada kakvim se on bude razvijao.
   Što se tiče mijenjanja granica, pa ljudi, te granice su
   administrativne, to su administrativne granice.
   Što se tiče ovog DPU-a i prijedloga, mi ćemo imati prijedlog, odnosno
   vi ćete imati taj prijedlog i Gradsko vijeće će se po tome očitovati.
   Kada ste postavili to pitanje ja sam samo htio reći da vi imate kao
   gradska vijećnica to pravo dati drugi prijedlog i onda će se o tome
   raspravljati. To je vrlo jednostavno, nisam ja ništa zlo mislio niti
   ništa drugo. Mi ćemo dati svoj prijedlog, vi dajte svoj, pa ćemo o
   tome raspravljati.
   Anica Vraneković: - Budući da je u prijedlogu proračuna Gmajna kao
   gradsko zemljište koje se namjerava prodati da bi se dobili novci od
   poreza, to znači prevedeno, ako sam ja dobro shvatila, a možda nisam
   dobro shvatila, da bi se tu trebalo graditi što ne znam, ali
   ponavljam, vjerojatno ne igralište niti dječji vrtić, a tome ide u
   prilog i rotor koji se tamo napravio, to je tako i samo ako se pogleda
   vidi se. Stvar je u tome da bez obzira kako će se to dalje razvijati
   Rakovica i Rakovčani nisu za to da se napravi eventualno nekakvo
   naselje i da se uzme zemljište, bez obzira na objašnjenje koje kaže
   gradonačelnik, postoji gruntovni izvadak kojeg Mala Rakovica ima. Vi
   ste rekli svoje, ja ću reći svoje, ja to znam, ja sam za to tu da u
   ime žitelja Male Rakovice velim što ih muči, a muči ih to. Vi ste
   spomenuli Bistrec ili Lug 1931., ja sada ne znam napamet od koje
   godine je ovaj povijesni gruntovni izvadak, ali mislim da imamo
   nekakvo pravo, Rakovica i njezini građani, na to, i da nije sada
   jedino pravo Grada Samobora da uzme to zemljište i da ga proda i da se
   dobe novci u proračun za 2012. godinu. Ne znam što će se raditi, možda
   četverokatnice, pretpostavljam, možda trokatnice, ne znam, nemam pojma
   što na ulazu u Malu Rakovicu, koja je sada selo, a koje će biti
   danas-sutra dio grada, slažem se s vama. Nadam se da se neće
   jednostrano, ponavljam jednostrano, ponovno bez Rakovčana prodavati
   Gmajna.
   Predsjednik Gradskog vijeća Željko Žarko: - Samo bih napomenuo
   gradonačelniku i vijećnicima da nećemo raspravljati o pojedinom
   pitanju deset puta, nego možete izraziti nezadovoljstvo odgovorom na
   postavljeno pitanje, tako da možemo dalje ići po Poslovniku.
   Gradonačelnik Krešo Beljak: - Doista ne razumijem čemu ta rasprava.
   Sada ponavljam treći put i slažem se s predsjednikom Gradskog vijeća,
   napravit će se plan koji će doći na ovo Gradsko vijeće na usvajanje.
   Ako vi imate neki drugi prijedlog dajte vi u ime svojih stanovnika, u
   ime stanovnika Male Rakovice, svoj prijedlog. Bože moj, pa tu smo da
   razgovaramo. Pa ne mora se ništa niti prodati niti ništa, možemo
   ostaviti da budu koze tamo, možemo prodati i podijeliti novce
   stanovnicima Male Rakovice ili ne znam što. To nije vlasništvo nikoga
   posebno, niti jednog mjesnog odbora, to je vlasništvo Grada Samobora.
   Predsjednik Gradskog vijeća Željko Žarko: - Sada ću vam dati riječ,
   ali bih vas zamolio da iza ovog više nema rasprave.
   Anica Vraneković: - Ja zapravo ne znam po kojem to, vjerojatno je
   takav Statut, morala bih ga sada pogledati, ćete mi dati riječ, već
   mislim da imam pravo na riječ, ali OK.
   Predsjednik Gradskog vijeća Željko Žarko: - Vijećnice Anice
   Vraneković, imate pravo na riječ, ali nemate pravo sada raspravljati u
   svezi tog problema. Znači, pročitajte Poslovnik pa ćete vidjeti na
   koji način djelujemo. Bio sam čisto fer, dao sam vam da se izrazite i
   da kažete sve što želite, ali ne želim da o ovom pitanju sada
   raspravljamo deset puta. Molio bih da uputite ili pisanu formu ili
   nešto pa da vam gradonačelnik odgovori, uz dužno poštovanje. Mislim da
   sam bio stvarno fer i prema vama i prema gradonačelniku, da sam
   dozvolio da se tu razvije diskusija, ali smo sada otišli predaleko. Ja
   znam da to je problem, vjerujem ovo što vi govorite, ali mislim da
   možete samo izraziti nezadovoljstvo odgovorom kojeg ste dobili ili da
   zatražite pisani odgovor.
   Anica Vraneković: - Neću više zloupotrijebiti vašu volju, već ću
   zamoliti gđu Nadicu da ovu zadnju rečenicu, odnosno dvije ili tri
   zadnje rečenice gradonačelnika stavi u zapisnik, jer to je zapravo ono
   što sam ja htjela čuti od vas.
   Predsjednik Gradskog vijeća Željko Žarko: - Zapisnik se piše i s
   Aktualnog sata dobivate od riječi do riječi zapisano u zapisniku.
   Znači, to je jedina stvar koja se zapisuje od riječi do riječi.
   Tomislav Masten (HDZ): - Ako ste me već prozvali, zašto ne,
   zahvaljujem predsjedniče, malo se šalim danas, dobre sam volje, pa
   ispričavam se ako remetim red ovog predstavničkog tijela.
   Zanima me stanje projekta dugoročnog razvoja kanalizacijskog sustava
   Grada Samobora, s obzirom da je to projekt koji je započet davne 2008.
   godine u svojim povojima, međutim i ovim proračunom koji je danas na
   stolu, a i prateće aktivnosti oko tog projekta vidim da se u zadnje
   vrijeme ništa ne događa. Zanima me u kojem je stanju taj projekt
   danas? Zanima me da li je točna informacija koju sam danas dobio da je
   taj projekt maknut s prioritetne liste u Hrvatskim vodama upravo zbog
   neaktivnosti našeg trgovačkog društva i Grada Samobora kao njegovog
   vlasnika po tom projektu?
   Drugo pitanje se tiče sustava odvodnje Grada Samobora. Mislim da nam
   je svima poznato koliko imamo problema sa Zagrebačkim holdingom oko
   vodoopskrbnog sustava u Gradu Samoboru. Taj problem nije od 2009. i
   ove vlasti, nego je taj problem oko "ohoho" godina prisutan. Međutim,
   prema informacijama koje sam ja dobio u listopadu mjesecu ove godine,
   Grad Samobor je uputio jedan dopis prema Holdingu, pismo namjere, u
   kojem traži od Holdinga da ne samo da nam stvara probleme s
   vodoopskrbnom mrežom na području Samobora, nego da mu želi prepustiti
   i sustav odvodnje Grada Samobora. Također, prema informacijama koje
   sam dobio neslužbeno, prije desetak dana je došla povratna informacija
   u Grad da je Holding zainteresiran za to i da će ovih dana biti
   poslana nekakva grupa iz Holdinga koja će snimiti stanje kanalizacije
   u Samoboru, odnosno vidjeti mogućnost preuzimanja. Sada mene
   interesira sljedeće. Prvo, temeljem kojeg članka zakona je bilo tko
   uputio takav dopis u Holding bez da je to radilo ovo Gradsko vijeće,
   koje je jedino nadležno po Zakonu o lokalnoj samoupravi da se takvim
   stvarima bavi. Zašto do sada na sjednicu Gradskog vijeća nije došla
   tema sustav odvodnje Grada Samobora, s obzirom da znamo da Zakon o
   vodama kaže da od 1.1.2012. godine se iz postojećih komunalnih
   poduzeća moraju izdvojiti one djelatnosti koje se odnose na
   vodoopskrbu i odvodnju.
   Pod prijedlogom moram reći sljedeće. Naravno da još uvijek nisam dobio
   uporabnu dozvolu od autobusnog kolodvora, koja ima četiri stranice,
   ali bih je ja trebao ići kopirati u naš Upravni odjel, pa vas molim da
   mi netko napokon pošalje tu uporabnu dozvolu od četiri ili pet
   stranica, ako nije problem kopirati. Ako je problem kopirati, onda ću
   doći ja osobno kopirati.
   Linda Rossini Gajšak (HSLS): - Imam dva pitanja za pročelnika Upravnog
   odjela za društvene djelatnosti Fabeka. Naime, pola godine prije
   upisivanja djece u gradske dječje vrtiće, odnosno u dječje vrtiće na
   području našega Grada u kalendarskoj godini 2012./2013. mislim da je
   pravo vrijeme za pitanje pročelniku. Kakvo je trenutno stanje na
   listama čekanja u dječjim vrtićima na području Grada Samobora? Kakva
   je vaša projekcija pročelniče Fabek na određene projekte proširenja
   kapaciteta vrtićkih grupa po pojedinim dječjim vrtićima? Kako ćemo
   dočekati šesti mjesec kadu budu upisi u novu kalendarsku godinu,
   odnosno za koliko brojeva će se povećati postojeće stanje?
   Drugo pitanje je vezano za sportsku dvoranu OŠ Samobor. To bih
   povezala s našim odbijenim amandmanom da se u dogradnju, odnosno
   izgradnju nove ide u 2012. godini. Znamo da za svaku godinu postoje
   određeni prioriteti. Ove godine je jedna druga osnovna škola, pa bih
   se samo htjela nadovezati na ovaj odgovor koji sam dobila iz
   amandmana. Znači, idejni projekt imamo, imamo lokacijsku dozvolu od
   30. rujna 2011. godine i imamo stručni elaborat o građevinskom stanju
   sportske dvorane koji predlaže postojeću ukloniti i izgraditi novu s
   ostalim potrebnim sadržajima. S obzirom da sam u odgovoru dobila da je
   za projekciju proračuna za 2013. i 2014. predložena sredstva u
   iznosima od 2.500.000,00 kn, odnosno 3.000.000,00 kn sukladno
   dokumentaciji koja je u izradi, moje pitanje, a ujedno i prijedlog
   glasi: da li bi mi mogli na neki način ubrzati ovaj cijeli proces i da
   ne čekamo 2014. godinu, već da cijela priča bude završena u 2013.
   godini. Možda da potražimo i neke dodatne izvore financiranja, bilo od
   županije, bilo od države. S obzirom da sam predstavnik roditelja u
   Vijeću roditelja često mi roditelji dolaze s tim problemom. Shvaćaju
   sada da je ove godine druga osnovna škola prioritet, ali da li može
   ova sportska dvorana OŠ Samobor biti možda prioritet za 2013. godinu?
   Da li se mogu barem na neki način pokušati osigurati dodatna sredstva?
   Marko Tandarić (HSS): -Htio bih samo pohvaliti zimsku službu našeg
   Komunalca na izuzetno dobroj pripremljenosti i na vrhunskom odrađenom
   poslu ovih zadnjih par dana.
   Predsjednik Gradskog vijeća Željko Žarko: - Zamolio bih gradonačelnika
   da odgovori na postavljena pitanja.
   Gradonačelnik Krešo Beljak: - Zamolit ću pročelnika Anušića da
   odgovori na prvo pitanje, a pročelnik Fabek na ovo drugo pitanje.
   Pročelnik Mario Anušić: - Što se tiče sustava za odvodnju, pročistača
   i oborinske i fekalne kanalizacije, nisam upoznat da su Hrvatske vode
   odustale od tog projekta i mi i dalje radimo na tom projektu. Glavni
   projekti su u završnoj fazi i nismo još dobili sve glavne projekte po
   kojima bi mogli dalje rješavati imovinsko-pravne odnose. Dio projekata
   je stigao i po tim projektima smo osigurali, što se vidi i u
   prijedlogu proračuna za 2012. godinu, sredstva za rješavanje
   imovinskih odnosa za te trase kroz koje prolazi kanalizacija, odnosno
   površinska odvodnja. To je što se tiče pitanja odvodnje.
   Što se tiče pitanja tko je poslao dopis prema Zagrebačkom holdingu da
   se odvoje, kao što ste i sami rekli temeljem Zakona o vodama koje
   treba do 31.12.2011. napraviti raščlanjenje svih tih subjekata
   vodoopskrbe i odvodnje i mora se odrediti neki novi distributer ili
   korisnik
   Vijećnik Tomislav Masten postavlja pitanje iz klupe.
   Predsjednik Gradskog vijeća Željko Žarko: - Zamolio bih vijećnika da
   ne upada u odgovor, ako želi dobiti odgovor.
   Pročelnik Mario Anušić: - Temeljem Zakona o vodnom gospodarstvu
   lokalna samouprava je dužna regulirati tko će biti daljnji
   isporučitelj vodnih usluga, odnosno vodoopskrbe i odvodnje. Kao što
   vam je poznato, Samobor nema količinu od 2.000.000 m3 godišnje da bi
   mogao osnovati svoje novo poduzeće, tako da postoji mogućnost da se
   dalje zatraži daljnja suradnja s Vodoopskrbom i odvodnjom. To je
   odgovor na ovo što ste vi sami rekli da se do 31.12. mora to
   napraviti. TD Komunalac je uputilo dopis prema Vodoopskrbi i odvodnji,
   jer je zainteresirano da se obavi ta primopredaja koja bi trebala biti
   prolongirana do 3. mj. 2012.
   Pročelnik Damir Fabek: - Čini mi se da sam već pred dvije sjednice dao
   odgovor, u principu, vezano uz trenutno stanje netom poslije završenih
   upisa u predškolski odgoj na području Grada Samobora, ali ću ovom
   prilikom ponoviti da na području Grada Samobora imamo negdje oko
   160-ero neupisane djece kada smo uskladili popise svih vrtića, odnosno
   ova dva kojih smo mi osnivači i ostali vrtići kojih su osnivači
   fizičke osobe ostalo je neupisano negdje oko 160-ero djece. Od toga
   jedan broj djece, do tih podataka nismo došli i sukladno Zakonu o
   predškolskom odgoju, nema uvjete za trenutni upis u predškolski odgoj,
   što znači da, ako smijem slobodno procijeniti, mi u ovom trenutku
   imamo negdje oko stotinjak neupisane djece u predškolski odgoj na
   području Grada Samobora. Iz gradskog proračuna smo izdvojili sredstva
   da smo uveli trećeg odgajatelja u one tzv. kritične grupe jasličke
   dobi, gdje smo upisali veći broj od predviđenog državnim pedagoškim
   standardima, da smo otvorili dvije nove grupe, jednu u Društvenom domu
   u Kladju, jednu u područnom objektu DV Izvor u Bregani. Znači da smo u
   danom trenutku, ono što smo prostorno mogli, jednostavno poduzeli što
   je bilo u našoj moći i prostornoj i financijskoj.
   Što se tiče daljnje projekcije, moram ovdje napomenuti, a i pred nama
   je konačni prijedlog proračuna Grada Samobora za 2012. godinu pa
   mislim da su i vijećnici iščitali da se u proračunu nalaze dva objekta
   predškolskog odgoja u idućoj godini. Jedan je na prostoru bivše
   Vojarne Taborec i to je objekt u kojem bi se trebalo zbrinuti negdje
   od oko 120 do 150 djece. Dao sam zadatak ravnateljicama vrtića da nam
   dostave projekciju broja djece s ovog područja Samobora, da vidimo u
   koju veličinu objekta da krenemo s projektnom dokumentacijom. S
   obzirom da će se taj vrtić raditi drugačijim načinom izgradnje, barem
   tako planiramo, da bi sve skupa trebalo završiti tamo negdje do 1.9.,
   znači do nove pedagoške godine. Isto tako imamo u proračunu predložena
   sredstva za dogradnju vrtića, odnosno tri ili četiri grupe u DV Izvor
   u područnom objektu u Bregani.
   Što se tiče sportske dvorane Samobor, mi smo prije dvije godine dali
   napraviti elaborat o stanju građevine, u kojemu je ovlaštena osoba
   procijenila da tu sportsku dvoranu definitivno treba ukloniti. Znači,
   ne predlaže se nikakva rekonstrukcija te dvorane, ali tu su zapravo
   bitne tri stvari. Prvo je da ta dvorana više, sukladno državnim
   pedagoškim standardima, a vezano uz broj učenika OŠ Samobor, ne
   zadovoljava svojom veličinom, već bi ta škola s obzirom na broj
   učenika trebala bi imati dvodjelnu dvoranu, a ne jednodjelnu kao što
   je sada. Drugo, ta dvorana nije sama po sebi prostorni problem OŠ
   Samobor, već gore imamo i drugih problema, a to su problemi vezani uz
   školsku kuhinju, informatičku učionicu, prostore za produženi boravak
   i niže razrede, jer mislim da svi znamo da se dio učenika nalazi u
   onim suterenskim prostorijama, koji nisu adekvatni za održavanje
   nastave. Mi smo dali projektirati, a tu je i kolega Anušić, sportsku
   dvoranu i dogradnju škole sa svim ovim sadržajima koje sam rekao i ta
   projektna dokumentacija trebala bi biti do kraja ove godine. Treći
   razlog je jednostavno da ju zbog svoje dotrajalosti treba ukloniti.
   Što se tiče samih financijskih sredstava, tu je situacija što se tiče
   Grada Samobora sljedeća: mi u proračunu za iduću godinu imamo
   dogradnju OŠ Mihaela Šiloboda, a to sam isto spominjao da je to škola
   koja je u proteklih četiri ili pet godina najviše rasla s brojem
   učenika - od nekih 200 do 278 učenika. To je jedina škola na području
   Grada Samobora koja radi u jednoj smjeni, a prijeti nam prelazak u
   dvosmjenski rad i odlučili smo da tu školu iduće godine dogradimo. Po
   nekakvim projektantskim cijenama, dogradnja bi trebala doći negdje od
   2.000.000,00 do 2.100.000,00 kn s opremanjem i izmjenom krova, a mi iz
   sredstava decentralizacije na ime onog minimalnog standarda dobivamo
   od države negdje oko 1.250.000,00 kn. Znači, mi ćemo skoro više od
   1.000.000,00 kn izdvojiti, a kada tu još pribrojim nekakvo
   investicijsko održavanje za iduću godinu za dogradnju škole Mihaela
   Šiloboda, a što se tiče 2013. g., po meni, definitivno moj stav,
   ostaje prioritet izgradnja dvorane i dogradnja OŠ Samobor, ali to je
   projekt koji ovaj Grad neće koštati 1.000.000,00 ili 2.000.000,00 kn,
   nego će koštati cca 15 do 20.000.000,00 kn, s obzirom da je to daleko
   veći zahtjev, da je dvorana u projektnoj dokumentaciji dvodjelna, da
   je daleko prostranija i da treba puno više sadržaja dograditi nego što
   je to sportska dvorana. Mi se svi ovdje nadamo da ćemo nekim novim
   proračunom državnim, da li iduće ili one sljedeće godine, doživjeti
   veću decentralizaciju financijskih sredstava prema lokalnoj
   samoupravi, što bi nam dalo nekakvo uporište da se ta sportska
   dvorana, odnosno dogradnja škole da završiti.
   Tomislav Masten: - Moram izraziti svoje nezadovoljstvo s ovim
   odgovorom, jer mi nije rečeno ništa ono što sam ja pitao. Pitao sam
   vrlo jednostavno, temeljem Zakona o vodama mi moramo izdvojiti s
   1.1.2012. vodoopskrbu i odvodnju iz komunalnih poduzeća koja se bave
   ostalim potrebama. Grad Samobor do dana današnjeg nije, kolokvijalno
   ću se izraziti, prstom mrdnuo po tom pitanju, jedino što ste napravili
   poslali ste u Holdnig dopis, a uopće ga niste smjeli poslati, jer o
   javnom pružatelju vodnih usluga na području grada i općine, koliko je
   meni poznato, odlučuje Gradsko vijeće. Niti gradonačelnik, niti
   Komunalac, niti pročelnik, niti Pero, niti Marko, niti Janko, nego
   Gradsko vijeće, i onda ako netko može slati pismo namjere nekome, može
   slati Gradsko vijeće, a ne Komunalac. Komunalac nema s time apsolutno
   nikakve veze, Komunalac je taj koji je zato što mu je ovo Gradsko
   vijeće u nekom drugom sazivu dalo tu ulogu koju mu sutra može uzeti
   jednom odlukom ili po nekim drugim zakonskim aktima, može ostati bez
   toga. Znači, pitam vas temeljem kojeg članka zakona je bilo tko uputio
   taj dopis u Holding da ovo Gradsko vijeće nije obaviješteno, a ovo
   Gradsko vijeće bi trebalo donijeti odluku o tome.
   Druga stvar, što se tiče Hrvatskih voda i projekta dugoročnog razvoja
   kanalizacije, rekli ste da nisu stigli svi glavni projekti pa da ne
   možete rješavati imovinsko-pravne odnose. Imovinsko-pravni odnosi se
   ne rješavaju na temelju glavnih projekata nego na temelju lokacijskih
   dozvola, pa tako to nema apsolutno veze jedno s drugim. Pitam vas da
   li je točna informacija da ne da smo izbačeni, nego da smo skinuti s
   prioritetne liste, a znate valjda što znači prioritetna lista za EU
   fondove koja je u Hrvatskim vodama napravljena. Ako ne znate, OK, onda
   mi nemojte odgovoriti na to pitanje.
   Predsjednik Gradskog vijeća Željko Žarko: - Zamolio bih pročelnika
   Anušića da da pojašnjenje na ova postavljena pitanja.
   Pročelnik Mario Anušić: - Istina je da se temeljem lokacijske dozvole
   rješavaju imovinsko-pravni odnosi. Ja sam vam rekao da nismo upoznati
   i da nemamo dopis od Hrvatskih voda da smo izbačeni s prioritetne
   liste. Mi i dalje stojimo i radimo na tome da idemo dalje u rješavanje
   tog problema, a to je daljnja izgradnja pročistača, odnosno površinske
   odvodnje.
   Što se tiče dopisa Komunalca prema Vodoopskrbi i odvodnji, ja isto
   nisam upoznat s tim dopisom, da je isti poslan, pa je to opet nešto
   rekla-kazala. Mi nismo dali, odnosno Grad nije dao nikakav nalog
   Komunalcu da pošalje takav dopis i nisam upoznat s tim dopisom.
   Ivan Vlainić (HSLS): - Samo bih zamolio da me se informira što je
   poduzeto po pitanju starog autobusnog kolodvora. Znamo da je tamo bila
   prometna zbrka i svakakvo parkiranje pa da čujemo.
   Ivica Kumerički (HNS): - Da li mi može netko dati odgovor tko vrši
   nadzor na postavi "ležećih policajaca" u Gradu Samoboru, kada se zna
   da se na cestama s maksimalnom brzinom 40km/h ne smije postaviti
   "ležeći policajac" viši od 5cm.
   Predsjednik Gradskog vijeća Željko Žarko: - Molio bih odgovore po ovim
   pitanjima.
   Pročelnik Zvonko Župančić: - Stari autobusni kolodvor je u vlasništvu
   privatne pravne osobe. Mi smo zatražili da se uspostavi red, odnosno
   jednostavno da se omogući kontrolirani ulazak, odnosno da nema
   bespravnog parkiranja. Mi praktički nemamo druge ingerencije da bilo
   što na privatnom posjedu reguliramo, već možemo samo iz smjera Gajeve,
   ako su nepropisno parkirana vozila na dijelu pješačkog prelaza, a što
   i činimo, koji praktički nije više u funkciji s obzirom da je
   prometnica zatvorena prema kolodvoru.
   Predsjednik Gradskog vijeća Željko Žarko: - Zamolio bih da se odgovori
   u vezi "ležećih policajaca" vijećniku Kumeričkom.
   Pročelnik Zvonko Župančić: - Kontrola "ležećih policajaca" je u
   nadležnosti policije i našeg prometnog redarstva. No, međutim, kako je
   izgradnja tih naprava za usporavanje bila u različitom vremenskom
   periodu, tako je ona vjerojatno neusklađena s važećim pravilnikom. Mi
   za sada od strane policije nismo dobili nikakav nalog za uklanjanje
   tako postavljenih naprava. Ta regulativa iz oblasti prometa podložna
   je čestim promjenama, tako da mi jednostavno što gradimo sada tražimo
   suglasnost na projektnu dokumentaciju u skladu s važećim propisima, a
   za ono što je građeno prije to je prošlost.
   Roland Gajšak (HSLS): - Moje pitanje je vezano za korištenje poslovnih
   prostora na novom autobusnom kolodvoru. Koliko je poslovnih prostora
   do sada iznajmljeno i po kojoj cijeni?
   Predsjednik Gradskog vijeća Željko Žarko: - Zamolio bih nadležne
   službe i gradonačelnika da odgovore na postavljeno pitanje.
   Pročelnik Zvonko Župančić: - Na postavljeno pitanje dostavit ćemo
   pisani odgovor kada dobijemo informacije od Komunalca, koji upravlja
   kolodvorom.
   Predsjednik Gradskog vijeća Željko Žarko: - Zamolio bih pročelnika
   Ogrinca da da odgovor na postavljeni prijedlog.
   Pročelnik Mladen Ogrinc: - I sam cijenjeni vijećnik Masten je rekao da
   on ima priliku i dobio je iz našeg Upravnog odjela poziv da dođe u
   Upravni odjel i da pregleda predmet uporabna dozvola autobusnog
   kolodvora. Ne znam iz kojeg razloga mu je teško prošetati za tako
   jednostavno pitanje koje postavlja, valjda, već treći puta na Gradskom
   vijeću, a dolazi ili je dolazio prije zbog puno manje važnih pitanja u
   naš Upravni odjel. Prema tome, vijećniče Masten, dobrodošli ste u naš
   Upravni odjel i tamo ćete dobiti sve potrebne informacije vezane za
   uporabnu dozvolu autobusnog kolodvora.
   Tomislav Masten: - Predsjedniče, ja se ispričavam unaprijed što
   zlorabim vaše vrijeme, ali vi ovo stvarno smatrate, kao predsjednik
   ovog tijela, da je to odgovor na pitanje. Ako sam tražio uporabnu
   dozvolu, odnosno kopiju uporabne dozvole, onda sam ju valjda kao
   gradski vijećnik zaslužio dobiti ili je to tajna koja stoji u sefu
   koju ne može bilo tko izvući van, jer nitko u ovom gradu tu uporabnu
   dozvolu nije vidio osim pročelnika Ogrinca. Bilo bi dobro da ju vide i
   ostali, a u krajnjoj liniji ja sumnjam uopće da ta dozvola postoji,
   ali to je moja sumnja. Zato kao vijećnik tražim odgovor na svoje
   pitanje, a vi kao predsjednik Gradskog vijeća bi se trebali potruditi
   da ja taj odgovor i dobijem, a ne ako ja tražim nešto da me onda netko
   šalje da ja hodam po odjelima i da tražim na ovim ili onim vratima,
   lijevo ili desno. Ili vi kao predsjednik Gradskog vijeća smatrate da
   to nije vaša dužnost i da zapravo ja ne trebam dobiti odgovore na
   svoja pitanja, nego da me pošaljete odite u sobu 212 i tamo si
   potražite ono što trebate. OK, tako mi recite pa ćemo onda Poslovnik
   promijeniti pa neka bude drugačije. Ako se držimo Poslovnika, na što
   ste se pozvali vijećnici Anici Vraneković i ne znam još kome danas,
   onda vas molim da se vi držite Poslovnika i svoje uloge koju vam je
   odredio Poslovnik, a i zakon. Vama je dao tu ulogu, a ne pročelniku
   Ogrincu. Pročelnik Ogrinc mora raditi ono što mu vi kažete, odnosno ja
   preko vas dobivam odgovore i mene praktički pročelnik niti ne zanima.
   Predsjednik Gradskog vijeća Željko Žarko: - Postupit ćemo po
   Poslovniku.
   Predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je pristigao vijećnik Roland
   Gajšak pa su sada nazočna 23 vijećnika.
   Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat te
   se prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu.
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